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Fundusz sołecki Pruchnej pójdzie na budowę oświetlenia - taka decyzja zapadła 6 września
podczas zebrania wiejskiego.

Mieszkańcy Pruchnej zebrali się w Gminnym Centrum Integracji Wsi na zebraniu wiejskim dotyczącym funduszu
sołeckiego. W zebraniu uczestniczyła Burmistrz Strumienia Anna Grygierek, Radni Rady Miejskiej w Strumieniu
Maria Madziar i Karol Pisiut. Zebranie prowadził sołtys Pruchnej Oton Czakon.

Podczas zebrania podjęta była uchwała o realizacji wniosków na oświetlenie:
-ulic Lipowej z ulicą Dworcową,
-skrzyżowania ulicy Dębowej z Leśną,
-skrzyżowania ulic Kopanina z Radosną
-skrzyżowania ulic Słonecznej z Wierzbową

- Uchwała została podjęta większością głosów. Zebranie było również okazją do zgłaszania uwag i
interwencji. Pani Burmistrz Anna Grygierek wyczerpująco odpowiadała na każde pytanie dotyczące
sołectwa, a także wszystkich innych spraw związanych z całą Gminą Strumień – informują władze Gminy
Strumień.

Przypomnijmy, Pruchna, podobnie jak Bąków, Drogomyśl, Zabłocie i Zbytków, ma w 2018 roku do dyspozycji 36
326,60 zł w ramach funduszu sołeckiego. Zobacz: Fundusze sołeckie podzielone

red.
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